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همین صفحه

سخــــن روز

موضوع کرونا و نوع برخورد دولت با قضیه آن از 
فاصله گذاری های اجتماعی تا تعطیلی مشاغل مربوطه 
موضوعی است که باید از مناظر مختلفی بررسی و به آن 
توجه کرد. در سطح جامعه این مسأله مورد مناقشه است 
که چرا مسئولان در مقابل تعداد فوتی هایی که هر روز 
آمار آن بالاتر می رود، تصمیم قاطع و جدی نمی گیرند؟ 

فراموش مان نشود مدتی قبل در یکی ...

  چيني ها واكسن بدهند؛ قرارداد پيشكش!

صفحه2

همین صفحه

یادداشت 2

یادداشت 1

۱- یکــی از مهم ترین ایــرادات آیت ا... هاشــمی به تایید 
صلاحیت های شورای نگهبان در سال ۸۴ که در نهایت به ورود 
»شخص هاشــمی به صحنه انتخابات ریاست جمهوری منجر 
شد، عدم توجه بالاترین مرجع نظارتی کشور به عواقب روی کار 

آمدن چهره های ظاهر اصلاحی بود ...

حضور امروز محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه در 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس برای ارائه 
توضیحات پیرامون انتشار فایل صوتی و گفته های او در این 
فایل به معنای کلید خوردن طرح استیضاح نیست. اساساً 
رفت و آمد وزرا به کمیسیون های مربوطه یک امر کاملًا 

طبیعی است...

عواقب روی كار آمدن  دولت ضد برجام

سریال ناتمام انتشار فایل صوتی! 

محمد محمودی
تحلیلگر مسائل سیاسی

جلال میرزایی 
نماینده مجلس دهم

رئیس جمهور:
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واکسیناسیون را 
دستمایه مسائل 
جناحی نکنید
   در همه استان ها 
 به پیک رسیده ایم 
 و سیر نزولی 
 شروع شده 
است

                          یاد                                               د                                               اشت های آرمان ملی                                                
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صفحه6

رسول منتجب نیا

 کشور تنها یک نهاد 
قانون گذاری دارد

مرتضی مکی

 در وین 
چه خبر است؟

احمد زیدآبادی

 ابهام زایی 
و ابهام زدایی

                          گفت وگوهای  آرمان ملی                                                

حسن روشن:  

  کادرفنی استقلال 
باید به فکر خط دفاع باشد

جعفر قنادباشی

ایران در ابتدای انقلاب حامی کشور 
صحرای غربی بود
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نمی دانم امروز این مطلب را کسی می خواند یا نه؟ پسرم با نگرانی می پرسد 
آیا فردا صبح هم برای کلاس های آنلاین بیدار می شود یا نه؟ حتی مانند 
اعدامی ها آخرین درخواستش این بود که به رغم کرونا پیتزا بخورد که خورد! 
اما امان از چینی ها که حالا باید نگران قطعات بزرگی از موشکی باشیم که برای 
قراردادن یک ایستگاه فضایی در مدار زمین از کنترل خارج شده و حالا دارد با 
سرعت به زمین می رسد. هرچند مکان بازگشت بقایای موشک چینی به زمین 
اینکه لانگ مارچ 5 بی )اسم کوفتی موشک( در نقطه ای که از قبل طراحی 
شده در اقیانوس فرود بیاید یا در مناطق مسکونی معلوم نیست اما اگر بخواهم 
روراست باشم باید بگویم که شدیدا آرزو می کنم لااقل سرزمین عزیزم از این 
یک بلا محفوظ باشد. پسرم که از خودم خبرنگارتر شده و اخبار موشک را دنبال 
می کند، گفت که سی ان ان گفته موشک در ترکمنستان فرود می آید و مشکل 
این است که محل فرود دریا نیست بلکه زمین است. به شدت دلم می خواهد 
حرف های سخنگوی وزارت خارجه چین را باور کنم که اکثر بقایای راکت چینی 
در مسیر بازگشت به سطح زمین می سوزد و بسیار بعید است هیچ مشکلی به 
وجود آورد! اما از این حرف ها که بگذریم شاید بد نباشد هر روز فکر کنیم که 
فقط امروز را داریم. راستی هر کدام ما چه می کردیم اگر فقط امروز را می دیدیم 
و فردایی در کار نبود. به نظرم حتما که با هم مهربان تر بودیم، بیشتر به هم کمک 
می کردیم، همدیگر را می بخشیدیم و از اینکه چقدر دست و پا زدیم و دویدیم 
و نگران بودیم، ناراحت می شدیم. واقعیت این است که دنیا همانند قطاری در 
حال گذار است و ما هم مسافرانی هستیم که دیر یا زود باید از آن پیاده شویم. 
به قولی هیچ کدام ما قطعا تا آخر ۱۴00 نیستیم و هر کدام وقتش که برسد، 
آماده باشیم یا نباشیم، آرزومند باشیم یا نباشیم، بخواهیم یا نخواهیم، چشم 
برهم خواهیم نهاد. شاید حالا بیشتر از هر وقت دیگر دلم می خواهد از خودم 
معذرت خواهی کنم به خاطر همه نگرانی های بیهوده ای که داشتم و اغلب هم 
کاری از دستم برنمی آمد! حالا حتی نمی خواهم به لانگ مارچ 5 بی فکر کنم. 
بیشتر از همیشه دلم می خواهد نفس عمیق بکشم، چشم هایم را ببندم و اگر 

صبح بیدار شدم، خدا را شکرگزار باشم و کمتر نق بزنم!

عواقب روی كار آمدن  دولت ضد برجامسریال ناتمام انتشار فایل صوتی!  دیدن صبح فردایم آرزوست!

حضور امروز محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه در 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس برای ارائه 
توضیحات پیرامون انتشار فایل صوتی و گفته های او در این 
فایل به معنای کلید خوردن طرح استیضاح نیست. اساساً رفت 
و آمد وزرا به کمیسیون های مربوطه یک امر کاملًا طبیعی 
است. دیپلماسی ما در حال حاضر به شدت تحت الشعاع دو 
پرونده مهم یا بهتر بگوییم دو نشست مهم »وین« و »بغداد« 
برای احیای برجام و لغو تحریم ها و کاهش تنش های منطقه ای 
قرار دارد. دور چهارم مذاکرت وین شروع شده است؛ طبق اخبار 
واصله دو دور نشست در بغداد بین نمایندگان تهران و ریاض 
برگزار شده و قرار است که دور سوم و بعدی نشست بغداد هم 
در سطح سفرا پی گرفته شود. پیشبرد هر دو نشست، نه برای 
دولت که برای خود حاکمیت ایران مهم است تا به نتایج ملموس 
برای بهبود وضعیت معیشت و رفع مشکلات کشور در آستانه 
انتخابات با هدف افزایش مشارکت مردمی ختم شود. لذا نگرانی 
در میان اصولگرایان دال بر حضور انتخاباتی آقای ظریف وجود 
ندارد که بخواهند از کانال برخورد چکشی کمیسیون امنیت 
ملی و مجلس وی را کنار بگذارند. نکته مهمتر ناظر به مواضع 
هفته گذشته رهبری است که مسیر سیاست داخلی را در قبال 
ظریف تغییر داده است. چرا که مطمئنا بعد از سخنان رهبری 
در هفته گذشته پیرامون فایل صوتی اکنون جامعه سیاسی 
کشور، افراد، شخصیت ها، احزاب و جریان های داخلی دیگر 
بیش از این خود را درگیر این مسئله و حواشی آن نخواهند 
کرد. به عبارت دقیق تر مواضع رهبری عملا نقطه فرود و 
کاهش حملات و هجمه های مخالفان و منتقدان گفته های 
ظریف در فایل مذکور است. ابتدا به ساکن کمیسیون امنیت 
ملی قبل از سخنان رهبر، ظریف را به مجلس فراخواندند. این 
حضور وزیر امور خارجه در کمیسیون امنیت ملی مجلس به 
دلیل سایه سنگین هجمه ها و فشارهای زیاد برخی احزاب، 
رسانه ها و افراد خاص در کشور بر مجلس بود که واکنش 
مناسب و برخورد تندتری را با دولت و شخص ظریف داشته 
باشد. بله این مجلس، مجلس اقلیت است، ولی به هر حال 
نمایندگان باید پاسخگوی همان اقلیتی که به آنها رای داده اند 
و حضرات را به کرسی مجلس رسانده اند، باشند. به همین دلیل 
ظریف به کمیسیون فراخوانده شده است. اما با این حال نکته 
مهم اینجاست که ظریف به جای آن که به صحن فراخوانده 
شود، تنها به حضورش در کمیسیون امنیت ملی بسنده شده 
است. این نشان می دهد که پیک و اوج حملات علیه ظریف در 
خصوص فایل صوتی پایان یافته است. در ضمن مواضع رهبری  
پیرامون همین مسئله در جامعه سیاسی کشور به یک نقطه 
عطف بدل شده است. چون از یک طرف بعد از سخنان رهبری 
کسانی که در قبال انتشار این فایل صوتی سکوت کرده بودند 
لب به سخن گشودند و به دنبال تبیین و روشنگری بیانات 
رهبری، به خصوص در مسئله ریل گذاری سیاست خارجی 
برآمدند. از طرف دیگر کسانی که مدام حمله، توهین و تهدید 
علیه ظریف را به واسطه مواضعش در فایل مذکور در دستور کار 
قرار داده بودند، اکنون دیگر سرد شده اند و آن میزان از حملات 
را در دستور کار ندارند. پس انتظار منطقی آن است که مجلس 
و کمیسیون امنیت ملی هم دست به تعدیل مواضع خود علیه 

ظریف بزند.

برای بررسی عملکرد وزارت ورزش و جوانان باید وضعیت تمام 
رشته های ورزشی را ارزیابی کرد، اما اوضاع فوتبال به اندازه ای اسفناک 
است که با همین یک فدراسیون به عنوان نمونه خروار وضعیت 
کاملا مشخص است. وزارت ورزش و جوانان  به عنوان متولی اصلی 
ورزش کشور هرچند بارها اعلام کرده که دخالتی در سیاست های 
داخلی فدراسیون ها از جمله فوتبال ندارد، اما به وضوح مشخص 
است که کلیه تصمیم گیری های مدیریتی حتی در باشگاه با موافقت 
نظر وزارتخانه است. فدراسیون فوتبال در ماه های اخیر به حدی 
نابسامانی داشته که قابل بیان در یکی دو مقاله و یادداشت نیست. 
پرونده خسارت های چند ده میلیاردی ناشی از قراردادهای فاجعه بار 
با مربیان خارجی، مرتبا به ضرر ایران بسته می شود. مربیانی مانند 
برانکو، شفر و استراماچونی در دوره فعلی وزارت ورزش از کشور 

بیرون رفتند یا بیرون انداخته شدند و حالا از جیب بیت المال باید 
جبران خسارت شود. دو باشگاه استقلال و پرسپولیس مستقیما 
زیر نظر وزارت ورزش و جوانان اداره می شود و این دو باشگاه در سالیان 
گذشته تا توانسته اند بدهی بالا آورده اند. فدراسیون فوتبال هم که گل 
سرسبد قراردادها را با ویلموتس بست و حالا خودش و دستیارانش 
یکی پس از دیگری طلب های چند ده میلیاردی خود را از مجاری 
قانونی درخواست می کنند و حکم می گیرند. رئیس سابق فدراسیون 
فوتبال که این روزها رد و نشانی از او یافت نمی شود، چگونه می تواند 
خسارت بپردازد. مگر هم او نبود که گفته بود از تجارب قبلی قرارداد با 
کی روش درس گرفته ایم و اشتباه های قبلی تکرار نمی شود؟ پس چه 
شد که از خسارت ناشی از خشکشویی کی روش به خسارت بیش از صد 
میلیاردی ویلموتس رسیدیم؟ وزارت ورزش باید چه اندازه خسارت بر 
جای می گذاشت که پای مجلس به عنوان ناظر اصلی اجرای قانون و 
رسیدگی به تخلفات قوه مجریه، به ماجرا باز شود؟ اینکه دولت بعدی 
بیاید و وزیر جدید روی صندلی بنشیند و بگوید بدهی ها مربوط به دوره 

گذشته است، چه دردی از پول هدر رفته ملت دوا می کند؟

ميليارد پشت ميليارد، خسارت پشت خسارت!

  چيني ها واكسن بدهند؛ قرارداد پيشكش!

نازنین فرازی
روزنامه نگار 

جلال میرزایی 
نماینده مجلس دهم 

۱- یکی از مهم ترین ایرادات آیت ا... هاشــمی به 
تایید صلاحیت های شــورای نگهبان در سال ۸۴ 
که در نهایت به ورود »شــخص هاشمی به صحنه 
انتخابات ریاســت جمهوری منجر شد، عدم توجه 
بالاترین مرجع نظارتی کشــور به عواقب روی کار 
آمدن چهره های ظاهر اصلاحی بود که در باطن به 
دنبال ضربه زدن به منافع ملــی و منطقه ای بودند. 
برای همین هم آیت ا... هاشــمی به رغم میل باطنی 
پای به انتخابات ریاســت جمهوری ســال ۱۳۸۴ 
گذاشت تا لااقل بتواند وظیفه خود را در جلوگیری 
از »سقوطی احتمالی« که متاسفانه شورای نگهبان 
آن را در تایید صلاحیت شخصیتی همچون احمدی 
نژاد ندیده بود، ایفا کند که متاسفانه بنا به دلایل و 
جفاهای مختلف انجام شده مقدور نشد. امروز واقعا 
اگر شورای نگهبان از خود بپرسد که عواقب روی کار 
آمدن احمدی نژاد برای سیاست خارجی جمهوری 
اســلامی ایران - به عنوان یک مجــری- چه بود، 
آیا پاســخی قانع کننده برای خود و تاریخ خواهند 
داشــت؟،۲- ذکر مثال فوق از آن جهت بود که آیا 
شورای نگهبان در تایید صلاحیت های کاندیداهای 
ریاست جمهوری ســال ۱۴00 به عواقب روی کار 
آمدن  یک 》دولت ضد برجام《 فکر کرده است؟ 
و یا بازهم باید منتظــر تایید صلاحیت 》احمدی 
نژاد مرام هایی《 باشــیم که بیایند و  با شعارهای 
پوچ و بی حاصل دستاوردهای چندین ساله سیاست 
خارجی نظام را به آتش بی تدبیری خویش بسوزانند؟. 
واقعا التزام عملی به ولایــت فقیه را باید در عملکرد 
امثال》ظریف《 جســت وجو کرد یا 》احمدی 
نژاد《 و 》احمدی نژاد مرام ها《؟. اگر 》فردا 
روزی《 در سایه تایید صلاحیت شورای نگهبان، 
دولتی ضد برجام بر ســر کار آمد، چه کسی حاضر 
است مسئولیت زیر سوال رفتن منافع ملی و مصالح 
نظام را نظیــر آنچه احمدی نژاد در دوران ریاســت 
جمهوری خود انجام داد، بپذیــرد؟. آیا معیاری در 
شــورای نگهبان برای تطبیــق حداقلی صلاحیت 
کاندیداها با سیاســت های کلان نظام در سیاست 
خارجی کــه هم اکنون نیز در جریان اســت، وجود 
دارد؟. یا بازهم شورای نگهبان نهایتا در مقابل تایید 
صلاحیت افرادی نظیر احمدی نژاد، از عبارت 》ما 
معصوم نیستیم《اســتفاده خواهد کرد و خلاص. 
تمام حرف آیت ا... هاشمی با شورای نگهبان همین 
بود که به عواقب رد و تایید صلاحیت های خود درباره 
》آینده نظام《و 》کارآمدی کشــور《برای 
تامین حداکثری 》حق الناس《 بیاندیشــند؟. 
ســوال اینجاســت که امــروز روی کار آمدن یک 
》دولت ضد برجام《 چقدر با 》آینده نظام《و 
》حق الناس《 سازگار است؟ و مسئولیت شورای 

نگهبان در این ارتباط چیست؟.

محمد محمودی
تحلیلگر مسائل سیاسی

   نعمت احمدی
حقوقدان

  عکس : آرمان ملی/هادی چهرقانیهمین صفحه

مصطفی معدنی ثانی
روزنامه نگار

صفحه  5 صفحه 5

آرمــان ملی: بررســی های میــدانی نشان می دهد که 
این روزها اغلب بازارهای کشور با کاهش و حتی نبــود 
مشتــــری مواجه شده اند؛ اینطور که به نظر می رسد 
خریداران به امید به نتیجه رســیدن مذاکرات ایران و 

کشورهای غربی در وین...

آرمان ملی: پس از ۱۳0 ساعت تلاش امداد و نجات برای 
خروج معدنــکاران محبوس شــده در تونل ۴۲ معدن 
زغال سنگ طزره بالاخره پیکر بی جان کارگران از زیر آوار 

بیرون کشیده شد. حوادث معدنی به ویژه در ...

 گزارش »آرمان ملی« از تاثیر رکود حداکثری
در بازارخودرو:

 رکودِ  بازار خودرو 
قیمت ها را کاهش داد

   نبض خودرو با دلار می زند 

 »آرمان ملی« از دلایل تکرار حوادث تلخ 
در معادن زغال سنگ گزارش می کند:

 بخت سیاه زغال سنگی ها 
در کوره تصمیمات جزیره ای

 چمبره انحصار خرید 
بر ایمنی معادن زغال سنگ  

صفحه 8

اسماعیل قدیمی، استاد ارتباطات در گفت وگو 
با »آرمان ملی«:

 فیلترینگ پدیده 
 ضد ارتباطات 
اجتماعي است

 کلاب هاوس سایر 
 شبکه های اجتماعی را 

تحت تاثیر قرار داد

»آرمان ملی« از اعتراض کیوسک داران مقابل 
شورای شهر تهران گزارش می کند:

ضربه اي دیگر 
به مطبوعات

تجمع به دلیل افزایش٤٠٠درصدي اجاره بهاي 
کیوسک داران کمر مطبوعات را مي شکند

آرمــان ملـی: روز گذشتــه عــده ای 
از کیوسک داران تهرانی با تجمع در 
مقابل ساختمان شورای شهر تهران 
خواستار کاهش اجاره بهای کیوسک ها 
شدند. طی چند ماه اخیر، افزایش ۴00 
درصدی نرخ کرایه های کیوسک ها در 
سال ۱۴00 موجب اعتراض بسیاری 
با این تجمع اعتراضی  شده  و آنها 
خواستار ورود شورای شهر به این مساله 

هستند...
صفحه8

صفحه 11

 گزارش »آرمان ملی« از سایه شوم مخاطرات خشکسالی بر اقتصاد:

بحران بي آبي در هیاهوهاي سیاسي گم نشود
   ورودي سدها٤٠درصد کم آبي داشته است

   آیت ا... سید حسین موسوی تبریزی در گفت وگو با »آرمان ملی«:

 نگذاريد نخبگان
حذف شوند

موضوع کرونا و نوع برخورد دولت با قضیه آن از فاصله گذاری های 
اجتماعی تا تعطیلی مشاغل مربوطه موضوعی است که باید از مناظر 
مختلفی بررسی و به آن توجه کرد. در سطح جامعه این مسأله مورد 
مناقشه است که چرا مسئولان در مقابل تعداد فوتی هایی که هر روز 
آمار آن بالاتر می رود، تصمیم قاطع و جدی نمی گیرند؟ فراموش مان 
نشود مدتی قبل در یکی از سخنرانی های مقام معظم رهبری، از تعداد 
تلفات مربوط به کرونا و انطباق آن با تعداد مسافرین یک هواپیما که 
نشانه کثرت درگذشتگان می باشد، یاد کردند. درحالی که در آن 
زمان اعداد به شدت پائین تر از زمان امروز بود. در سخنانی که آقای 
احمدی نژاد با خبرگزاری آناتولی ترکیه داشته اند، به مواردی اشاره 
شده که با تاسف در سطح جامعه نیز این شایعات به گوش می رسد 
که احتمالا مسئولان خود از واکسن استفاده نموده اند و حتی کلیپی 
پخش شد که به رغم مخالفت در خصوص واکسن فایزر و خرید آن، 
ظاهرا محموله ای از این واکسن در یکی از فرودگاه های کشور تخلیه 
شده است. اگر آن کلیپ واقعیت داشته باشد، باید پرسید در چه زمانی 
این واکسن وارد کشور شده و به رغم تاکیدات چگونه خریداری و بین 
چه افرادی توزیع شده است. آمار بالای ۳00 نفر، آمار پائینی نیست. 
این افراد عدد نیستند بلکه عضو یک خانواده می باشند و در موج چهارم 
بیش از ۱۲هزار نفر به جمع درگذشتگان افزوده شده است. سه هفته 
تعطیلی ای که اخیرا آن را پشت سر گذاشتیم، آنقدر جدی نبود که 
بتواند از آمار درگذشتگان کسر کند. هم اکنون با تعطیلات عید سعید 
فطر روبه رو هستیم و تعطیلات نیمه خرداد هم پیش روست. مهمتر از 
آن از بیست ویکم اردیبهشت نام نویسی کاندیداهای ریاست جمهوری 
شروع می شود و متعاقب آن تبلیغات کاندیداها را پیش رو داریم. 
درحقیقت آینده خوبی را پیش رو نداریم. با چنین وضعی پرسش 
این است آیا مسئولان فکری به حال شرایط کرونایی کشور کرده اند 
یا خیر؟ آیا شایعاتی از این دست که آقای احمدی نژاد در گفت وگو 
با یکی از خبرگزاری ها به آن اشاره کرده اند، واقعیت دارد؟ از طرفی 
مردم هم این شایعه را قبول نموده اند و الا این پرسش مطرح می شود 

چگونه است که سرعتی در خرید واکسن و تزریق آن را نمی بینیم؟ 
هنوز از ردیف سنی ۸0 ساله ها به گروه های سنی دیگر نرسیدیم. 
از ابتدای شروع کرونا و فوت مردم بر اثر ابتلا به این بیماری، آمارها 
همیشه مورد تشکیک بوده و بعضا مسئولان بهشت زهرای تهران و 
سایر مسئولان شهرستان ها، به نوعی از آمار یاد می کنند که این آمار 
را باید با دیدی وسیع تر و تعداد بیشتر نگاه کرد. واقعیت این است که 
جامعه در یک بهت و حیرتی فرو رفته و سایه شوم بیماری را بالای سر 
خود حس می کند. هر روزه خبر از تلفات بیشتر را می شنویم. افرادی 
که در جامعه به عنوان کسانی که فی الواقع برای به ثمر رسیدن آنها، 
هزینه های زیادی خرج شده است. برای نمونه در هفته گذشته همکار 
دانشگاهی من که اتفاقا وکیل دادگستری هم بود، آقای دکتر منصور 
رحمدل یکی از چهره های شناخته شده حقوق جزای کشور به ویروس 
کرونا گرفتار و متاسفانه او را از دست دادیم و چهره هایی از این دست 
فراوانند. از طرفی مردم این سوال را از خود می پرسند چرا فقط مردم 
عادی و معمولی گرفتار ویروس کرونا می شوند. چرا خبری از درگذشت 
مدیران ولو میانی کشور نیست؟ که همین مطلب این ظن و گمان را 
در بین مردم بیشتر کرده است که با تاسف ظاهرا هستند افرادی که 
واکسن کرونا را دریافت کرده اند و الا چه تفاوتی بین مدیران کشور و 
مردم عادی در ابتلا به این بیماری و اثر آن می باشد؟ پرسش این است 
کرونایی که مدیران و مسئولان می گیرند مگر از نوع دیگری است که به 
سرعت بهبودی پیدا می کنند اما مردم کوچه و خیابان روزانه نزدیک به 
چهارصد نفر تلفات دارند. مهم نیست که پرده پوشی کنیم و سخنانی 
از نوع گفتمان دکتر احمدی نژاد را در شرایط خاص امروز نوعی شایعه 
و احتمالا نوعی مخالفت با دولت بدانیم اما واقعیت اعداد و ارقام را 
که نمی توان پنهان کرد. از ابتدای ابتلای به کرونا و افرادی که از این 
بیماری با تاسف به جمع رفتگان می پیوندند، این شایعه پخش بود که 
آمار به مراتب بیش از این اعداد اعلامی و بعضا تا دو، سه برابر می باشد. 
واقعیت این است مردم وقتی می بینند دولت در شرایطی نیست که در 
پی تعطیلی و رعایت فاصله اجتماعی به مردم کمک کند، مالیاتشان را 
دریافت نکند و حقوق افرادی که بیکار می شوند را بپردازد؛ این واقعیت 
تلخ را می دانند که دولت در شرایطی نیست که قادر باشد جبران ضرر 

تعطیلی و رعایت فواصل اجتماعی را بکند. 
ادامه صفحه 2

   نعمت احمدی
حقوقدان

  امام با رد صلاحیت بی دلیل افراد برخورد می کرد؛
 شورای نگهبان نیز، ضرورت مشارکت را در بررسی ها در نظر بگیرد

هنوز برای حضورمردم در انتخابات دیر نشده است
ظریف یکي از گزینه های ماست

صفحه 7
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